
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Divec ze dne 8.1.2025. 
 

Program: 
 

1) Uvítání a kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání,  
Volba, ověřovatelů zápisu.  

 
2) Dětské hřiště. 

 
3) Ostatní, diskuse, závěr. 

 
Zápis pořízen:14.1.2025   vyvěšeno:15.1.2025 sejmuto: 
 
Přítomni: M.Beran, K.Medková, Ing.Hrnčíř, Z.Medek, P.Tojnar M.Putnová. 
Omluveni: Ing.Rezek.                                                       
 
1.) V 18.00 bylo zasedání zahájeno uvítáním přítomných občanů obce a 
zastupitelů, zahájení přítomno 6 členů ZO, zastupitelstvo bylo 
usnášeníschopné. Ověřovateli zápisu byli navrženi a schváleni P.Tojnar a 
M.Beran, zápis a usnesení z minulého zasedání byly následně bez 
připomínek a staly se právoplatnými, navržený program byl schválen. 6 pro.  
 
2.) Zastupitelé diskutovali na téma, na které v průběhu roku nezbylo příliš 
času, a to rozšíření dětského hřiště. Po všeobecné shodě byl vybrán 
multifunkční prvek California WO0101, díky kterému se hřiště stane 
využitelným i pro starší zájemce. Starosta do příštího zasedání předloží 
nabídku na gumový povrch pro srovnání se stávající technologií řešení 
dopadových prostor pod ostatními prvky. 6 pro   
 
3.)a) Zastupitelé posoudili a schválili (ze zákona povinné) termíny a možná 
místa pro uzavření manželství a registrovaného partnerství v obci Divec. 
Jedná se o dny 8.2., 8.3., 5.4., 3.5., 7.6., 12.7., 9.8., 6.9., 4.10., 8.11., 6.12. 
2025 v budově OÚ Divec. Zastupitelé projednali a následně schválili. 6 pro 
  
4) Zastupitelka paní Putnová poděkovala osobně panu Martinu Beranovi za 
úpravu, úklid a vytvoření podmínek pro konání jarmarku v lokalitě 
V Chatkách, konaného pod hlavičkou spolku Divečáci.     
 
Oficiální část zasedání bylo ukončeno v 19:00 hod. 
    ………………                        .…………..                        ………………  
ověřovatel zápisu                 ověřovatel zápisu                   starosta 
  Pavel Tojnar                         Martin Beran                  Ing.Roman Hrnčíř 


